
                                                     Zápis  ze zasedání OV Plačkov 

 13.11.2023 od 16:00 

Přítomni: Franzová Markéta, Janďourek Milan, Joklová Ivana, Krejčí Alena, Krejčí Václav ml., 
Pipek Zdeněk, Vrána Bohumil 

Omluven: Petr Machek 

Místo: budova OV Plačkov 

Body k jednání: 

 
1. Přivítání a poděkování za celoroční práci všech členů OV. Informace o dění na 

MěÚ Humpolec. Rezignace paní starostky, výpověď koaliční smlouvy 
současného vedení a dočasné vedení města  místostarosty ( P. Machek, p. 
Hrala)  O složení nové koalice se vyjednává, v době schůze není známá její 
konečná podoba. Předsedkyně se omluvila  za časové omezení schůze a 
nutnosti opuštění nejdéle 17:15. ( jednání na jiném místě).Byla dána možnost 
pokračovat v debatování  dále bez její přítomnosti. 
 

2. E-biker  point –  Plačkov je součástí sítě e-biker stanic.  Vše si  můžete  
vyhledat na https://www.e-biker.cz/…657. Samolepku s označením místa již 
máme, bude vylepena. 
 

3. Rozhlas – Proběhlo několik zkoušek. Ve spolupráci s občany ( jejich 
připomínky) jsme sepsali požadavky na zlepšení, přidání hlásičů, úpravu 
hlasitosti atd. Proběhlo několik jednání s p. Vacatovou. Po dohodě s městem  
HU budou přidány 2 hlásiče navíc, 2 nefunkční budou opraveny. Vše je 
finančně náročné, proto určitě nebudou uspokojeni všichni občané. 

 

4. Oplocení u bývalé školy – Cenovou nabídku dodal pouze jeden zájemce. 
Město HU souhlasilo. Stavba plotu se realizuje  a  bude předána do 26.11.  
Majitel sousedního dotčeného pozemku byl pozván k jednání. Byly sepsány 
protokoly o předání staveniště. Během realizace nebyly prozatím žádné 
potíže.  

 
 

5. Oprava cesty  p. Trnka  -Po vzájemné dohodě všech stran se oprava zrealizuje 
na jaře 2024. Schůzka s TS byla přímo na místě samotném. Je zde možnost, že 
opravu provede i někdo jiný.  
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6. Projednání anonymního dopisu ohledně studně. Na místě samotném byla 

svolána schůzka se zástupci obce, města, Vodaku atd. Byla pořízena 
fotodokumentace a rozdělily se úkoly. Zjistit, kdo má ve správě, udělat 
rozbory vody, abychom věděli, zda jde o vodu užitkovou či pitnou, event. 
přizvat odborníky.  Dále se bude postupovat dle výsledků. 

 

7. Zimní údržba chodníku. Pan Janďourek sdělil, že o zimní údržbu se bude 
starat Vytip. s.r.o. jako obvykle. Na starost bude mít p. Dvořák ( též jako 
minulý rok). OV souhlasí. 

 

8. Přidání 2 hracích prvků na hřiště. V tuto chvíli jsou dodány  2 prvky ( pérák a 
houpačka) K houpačce budou do konce týdne dodány i madla. 

 

9. Studie rozvojové plochy. První schůzka k tomuto tématu byla zrušena 
z organizačních důvodů (vedení města.) Další termín byl stanoven po dohodě 
na 13.11. u p. místostarosty. Přítomen p. Machek, p. Krejčí,  autor studie i 
městský architekt.  V první schůzce šlo o sjednocení s platným územním 
plánem a náznak variant, kde by byl možný růst. K čemu jsou jednotlivé plochy 
určeny, co je nutno dodržet a zachovat, kolik parcel je v majetku obce a které 
jsou privátní. 

 
10.  Projednání prodeje parcely. O prodej požádal p. A. Musil. Jedná se o p.p. č. 

41/1 o výměře 114m2 v k.ú. Plačkov. Parcela je v majetku města HU, je 
dlouhodobě zaplocena a je součástí zahrady p. Musila. P. Vrána upozornil na 
to, že v katastru nemovitostí je tento pozemek veden jako komunikace. Po 
opětovném prověření u p. Kocmanové máme informace, že se o komunikaci 
nejedná. Musíme se řídit platným územním plánem, kde je tato plocha 
vedená jako SV ( smíšená, venkovská). Vzhledem k velikosti pozemku je zde 
komunikace pro průjezd autem nemožná. S prodejem by OV souhlasil pouze, 
pokud zde město Humpolec neplánuje vést „nové vedení kanalizace“ či jiné 
sítě. 
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Osloven byl i přímý soused z č.p. 44. O pozemek zájem nemá. Prosíme tedy 
ještě odbor města k vyjádření, zda se zde plánuje vedení v rámci budování 
ČOV. Hlasování proběhne po doplnění těchto informací. Děkujeme. 

 

11.  Byly projednány požadavky do rozpočtu na rok 2024.  

 

12. Informace: 
 Zástupci OV do konce roku pogratulují p. A. Karáskové a p. B. 

Adamcovi. 
 Prosíme o kontrolu kapacity vašich emailových schránek. Pokud  máte 

nastaven nějaký limit, může se stát, že Vám naše zprávy nebudou 
doručeny. 

 Nový odpadkový koš byl instalován  ke kapličce. 
 Kaplička byla vandalem poničena „neslušným obrázkem“ na fasádě 
 Oprava vánočního osvětlení stromu u kapličky je hotová. 
 Kominík bude chodit v úterý 21.11.  
 Žádost o poskytnutí dotace na celoroční činnost se letos ještě podá. 
 Nově je hotové el. napájení z lampy VO u pergoly na hřišti. 
 Proběhla výměna rozbitých  kontejnerů u statku 
 Sledovat můžete FB stránky Plačkova i TJ Sokol Plačkov  

13. Akce 
Proběhla akce Dýňování, dokopná TJ Sokol Plačkov 
Plánujeme: Mikulášská nadílka dětem, vánoční svařák, vánoční turnaj ve 
stolním tenise 

14.  Body, které se z časových důvodů nestihly projednat tak, jak by si zasloužily 
budou projednány na další nejbližší schůzi. 
 
 
  
 
Zapsala: Alena Krejčí                                                            Ověřil: Bohumil  Vrána 


